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Annet Kessler stuurde het eerste deel van de resultaten van haaronderzoek bij
de AmstelveensePoel in 1965-1967.Het tweede deelkomt in het volgende

nummer. Piet Tutelaers weet altijd weer nieuwe soorten op te sporen, als het

niet in Noord-Brabant is dan wel in Drenthe. Bep Roelofs behandelt uitvoerig

een nieuwe soort uit Nijmegen.

Op de excursie naar de KortenhoefsePlassen tijdens het Colloquium van de

European Invertebrate Survey - International, in september dit jaar in Leiden

gehouden, kon ik de deelnemerstrots wijzen op onze nationaleparel: de grote

populaties van de Grote gerande oeverspin (Dolomedes plantarius). De vele

sloten met Krabbescheer zaten vol met de webben, de tentjes, met daarinde

eicocon of de jonge spinnetjes. Subadulte exemplaren, die het volgend

voorjaar zullen vervellen,en jongere stadia werdenonder water gevangen door

de waterkever-verzamelaars. AlleenZweden heeft vergelijkbare populaties.
Het komende jaar 2002 zal er weer een Europees Congres plaatsvinden in

Hongarije, onder auspicën van deEuropean Society of Arachnology. U kunt

een aankondiging hiervoor in dit nummer aantreffen. Deze vereniging werd op

het vorige congres in Slowakije wat uit de vastgeroeste structuren los-geklopt,
althans wij dachten dat dat was gelukt. Tot nu toe blijkt er echter niet veel te

zijn veranderd. Er is nog steeds geen verslag van de ledenvergadering!
De InternationalArachnological Society wil ook graag meer leden hebben.

Wat deze vereniging U te bieden heeft en wat het lidmaatschap U kost kunt U

verderop lezen. In 2003 zal er weer een internationaalcongres worden

georganiserd.

Vorig jaar kon de excursie naar Noord-Brabanthelaas niet doorgaan omdat er

toen mond- en klauwzeer in ons land heerste en onze bewegingsvrijheid
daardoor ernstig was beperkt. Piet Tutelaers heeft aangeboden komend jaar

nog eens een poging te doen.
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Is het U allen goed vergaan in dit jaar van de spin? Plaatselijk hebben de

spinnen het zeker minder goed gehad. Ik denk datop het Tora Bora Massief de

spinnen weinig kansen hebben gekregen om te overleven en dat de Daisy
Cutters zich daarook wel als Spider Cutters hebben gedragen. Misschien dat

in de diepste grotten nog wat is blijven hangen! Er zijn erger dingen. Wanneer

iemandmij wel eens verwijt dat ik spinnen dood maak en zo schade berokken

aan de natuur leg ik ze uit waarom ik het doe en dat ik allen de volwassen

dieren vang en eindig dan met de overpeinzing, dat aan het eind van het jaar

practisch alle volwassen spinnen toch dood gaan. Dat zet de mensen mestal

wel aan het denken en relativeren.

Hoe dan ook, uit de inhoud van deze nieuwsbriefblijkt dat er door vele

mensen hard gewerkt is. U kunt verschillende nieuwe soorten voor de

Nederlandse fauna aantreffenen vele nieuwe verspreidingsgegevens. Ik neem

aan dat U hierdoor wordt geprikkeld ook nog eens te kijken wat U nog in de

kast hebt staan of in de la hebt liggen om ooit nog eens op papier te zetten en

te publiceren. Of nog eens extra alert te zijn tijdens Uw excursies. Er valt nog

veel op te merken.


